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Pääkirjoitus

Kunkku-Uutiset 
Ilmestyminen: touko- ja joulukuussa. 
Kustantaja: SF-Caravan Satakunta ry 

Taitto: Maisan paja – Paino: PunaMusta Oy  
Painos: 2300 kpl 

Päätoimittaja
Olli Jorva, 040 735 6813,  

olli.jorva@gmail.com
Toimitus

Inkeri Harju, 050 4334362  
harju.inkeri@gmail.com

Jouko ja Satu Lindfors, 050 549 5648 
lindforsjouko@gmail.com

Lehti postitetaan SF-Caravan Satakunta ry:n jäsenille,  
SF-Caravan ry:n puheenjohtajille sekä jaetaan  

Kuninkaanlähteen caravanalueella ilmaisjakeluna.

ILMOITUSHINNAT
Takakansi max 210 x 264 mm +  
 3 mm leikkausvara ............ 320 €
1/1 sivu ......... A4 + 3mm leikkausvara ...  270 €
1/1 sivu ......... 180 x 264 mm ..................  270 €
1/2 sivua ....... 180 x 130 mm ................... 140 €
1/4 sivua ....... 86 x 130 mm ..................... 100 €
1/8 sivua ....... 86 x 63 mm  ........................ 75 €
1/16 sivua  .... 86 x 30 mm  ........................ 55 €
Ilmoituksen valmistus sisältyy hintaan. Hinnat alv 0 %

O n aika siirtyä kohti uusia seikkailuja ja tekemistä, kirjoittamista-
kin. Satunnainen Matkaaja saattaa kysyä miksi? No siksi, että kaksi 
vuosikymmentä työskentelyä yhteisön hyväksi on aika, jolloin vetävä 

havaitsee köyden vain yksinkertaisesti loppuvan. Työni SF-Caravan Satakun-
ta ry:n organisaatiossa kevenee vuoden vaihteessa, mutta aiemmin sovitusti 
Kunkku Uutiset valmistuu toimestani touko- ja joulukuussa 2023, samoin kotisi-
vujemme ylläpito vuoden 2023 loppuun. 

Työ yhteisön hyväksi on ollut antoisaa. Olen oppinut paljon, haukannut ko-
kemusta mielin määrin ja olen voinut toteuttaa ominaisuuksiani, joista on ollut 
hyötyä koko porukalle.

Työ on ollut antoisaa ja motivoivaa, nippu ”oppi-isiä” matkani varrelta säilyvät 
mielessäni pitkään, osa heistä sijoittuu ystävälokeroon ja kulkevat täällä Meidän 
Herramme muurahaisten poluilla rinnallani.

Yhteisö on murroksessa. Vankka yhdistyksemme SFC Kuninkaanlähde on yl-
lätyksekseen uusien haasteiden edessä, omistako syistään, ei niinkään.

Globaali murros ja – tapahtumat ovat ajautuneet portillemme ja sisäänkin, 
olemme meistä riippumattomista syistä uuden edessä. Tälle kehityssuunnalle 
emme voi paljoakaan, mutta laskettaessa yhtälöstä pois globaalin osuuden, jää 
työpöydälle portin sisäpuolinen osuus, se ”ei niinkään”-kuvattu.

SFC Kuninkaanlähde saa 2023 uuden puheenjohtajan ja uusia jäseniä hal-
litukseen. On tärkeää, että uusi johtoryhmä sekä Kunkun hallitus saavat taas 
otteen asioiden kulusta eivätkä lannistu uu-
desta edessään. Taitaa olla niin, että kunnon 
irtiotto ja sen aiheuttama kipu ovat avain uu-
teen nousuun. Huomataan, että ympärillä on-
kin tekeviä ja päteviä ihmisiä, jotka kantavat 
vastuun.

”Ei niinkään” -osuus on marginaalinen, 
mutta ärhäkkä, vaikuttavan siitä tekee omalei-
maisuus ja toiminta taustalla jäseninä. No, toi-
saalta jäsenillä on oikeus toimia ja olla jäseni-
nä omilla vahvuuksillaan ja mentaliteetilla. Se 
on demokratiaa, jota tarvitsemme.

Toivotan kaikille hyvää joulua ja parempaa 
uutta vuotta 2023.

Olli Jorva
Päätoimittaja

Kannen kuva: 
Olli Jorva
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Puheenjohtajalta

Uuden äärellä

S yksy ja talvi saapuu kesän jälkeen taas yhtä nopeasti 
kuin aina ennenkin. Tänä vuonna kuluva kesä oli Kun-
kulle suosiollinen ja lempeä. Sen saimme kokea juhan-

nuksenvietossa Kunkulla, missä alue oli viimeistäkin paikkaa 
myöten täynnä. Kiitos ripeän tiedottamisen, kovin montaa vau-
nukuntaa ei kuitenkaan jouduttu käännyttämään pois.

Kun aloitin puheenjohtajan taipaleeni, edessä oli historialli-
nen vuosi ja yhdistyksen 50-vuotisjuhlat. Nyt liki kahden pu-
heenjohtajavuoden jälkeen päällimmäinen tunne kuluneesta 
ajasta on, että koko kaksivuotiskausi on mennyt enemmän tai 
vähemmän, jos ei historiallisissa merkeissä niin ainakin histo-
riaan jäävissä merkeissä. Tuskin kukaan osasi ennustaa, mil-
lä tavalla korona ja tämänhetkinen maailmantilanne sotineen 
ja kriiseineen on koskettanut kaikkia suomalaisia ja osaltaan 
myös karavaanareita.

Kiitos aikaisempina vuosina tehdyille viisaille päätöksille yh-
distyksen taloudellinen tilanne on tällä hetkellä hyvä. Sitä ei 
tule kuitenkaan pitää itsestään selvyytenä. On ymmärrettä-
vä, että taloudellinen tilanne on hyvä juurikin siitä syystä, että 
vuosien saatossa yhdistyksen tulot ovat olleet kuluja suurem-
mat ja rahaa on saatu säästettyä niin, että yhdistys kestää 
hyvin pienet talouden vaihtelut.

Yhdistyksen kuluista suurin osa muodostuu Kuninkaanläh-
teen alueen kustannuksista. Yleinen hintatason nousu on 
ollut merkittävää kuluvana vuonna, ja tulee todennäköisesti 
olemaan myös tulevina vuosina. Odotettavissa on, että yh-
distyksen ja alueen kustannukset tulevat kasvamaan tämän 
yleisen hintojen nousun myötä. Jotta yhdistyksen talous pys-
tytään pitämään vahvana, tulee yhdistyksen toiminnan ja pal-
velutason kustannuksia tarkastella jatkossa hyvin kriittises-
ti. Tähän saakka tässä on onnistuttu, mutta myös jatkossa 

on huolehdittava siitä, ettei yhdistyksellä ole edessä tilanne, 
missä sillä on ”ison talon menot ja pienen talon tulot”. Toivo-
tan tuleville päättäjille paljon viisautta tehdä hyviä ja pitkäjän-
teisiä päätöksiä.

Yhdistyksen syyskokous osoitti jälleen, että yhdistyksessä on 
paljon aktiivisia jäseniä, ainakin mitä tulee kokousosallistumi-
seen. Syyskokouksessa virisi jälleen mielekäs ja rohkeakin 
keskustelu monista asioista. Erityisen tyytyväinen saa olla sii-
tä, että yhdistyksen hallitukseen löytyi valtava määrä ehdok-
kaita. Rohkeus ja ahkeruus – sitä tarvitsemme jatkossakin, 
kiitos kaikille ehdolle asettuneille. 

Oma puheenjohtajakauteni päättyy vuoden lopussa. Kulunut 
aika on ollut antoisa ja mielenkiintoinen. Voisi sanoa, että yh-
distyksen puheenjohtajuus on mahdollistanut koko suomalai-
sen karavaaniharrastuksen tarkastelemisen hyvin läheltä. Se 
on tuonut tullessaan monia uusia tuttavuuksia ja ystävyyssuh-
teita niin karavaanareista Kunkulla kuin ympäri Suomen. Olen 
myös ollut onnekas, että yhdistyksellä on kahden viime vuo-
den aikana ollut hallitus, mistä on löytynyt osaamista, koke-
musta, rohkeutta ja aitoa halua toimia yhdistyksen parhaaksi.  

Tässä vaiheessa, kun on ol-
lut aikaa tiiviin ja jossain mää-
rin työläänkin kesän jälkeen 
ottaa sopivasti etäisyyttä asi-
oihin, voisin kauniiksi lopuksi 
puheenjohtajuusajasta todeta: 
”Päivääkään en vaihtaisi pois, 
joitain hetkiä kylläkin.”

Janne Yli-Kauppila
Puheenjohtaja
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Tervehdys karavaanaritTervehdys karavaanarit

Terveisiä alueelta

K esä on vaihtumassa syksyyn. 
Olemme kokeneet tänä suve-
na sekä kylmiä, että lämpimiä 

säitä, kuivuutta ja rankkoja sateita. Tuu-
lisia päiviä on ollut muutamia ja yksi 
myrskykin on koettu.

Alueen kesä oli keskinkertainen kä-
vijämäärän suhteen. Emme hätyytelleet 
ennätyksiä, mutta emme menneet ri-
maa hipoenkaan kaudesta läpi.

Kiitos kaikille kävijöille ja kausipaik-
kalaisille, jotka tämän mahdollistitte. 

Velvoiteisännyydet saatiin hoidettua 
kiitettävästi, Alueen siisteys prioriteetti 
ykkösenä. Isäntävuoroihin tuli tälle kau-
delle helpotusta. Kotiapu Kosketuksen 
väki otti enemmän vastuuta siivouksen 
puolelta. ISO kiitos heille. 

Tenniskenttä koki kevään/kesän ai-
kana muodonmuutoksen, kun siihen 
tehtiin lastenmaailma. Skeittiramppi 
siirtyi metsän siimeksestä tänne, sekä 
2 trampoliinia, pomppulinna ja teltta, jo-
ka toimi treffeillä lapsien/nuorien disko-
paikkana ja muuten siellä oli pingispeli. 
Lisäksi alueella pääsi vielä ajelemaan 
polkuautoilla. 

Jälleen tänäkin kesänä meillä oli pal-
kattuna reippaita nuoria kesätyönteki-
jöitä, jotka kaikki suoriutuivat työstään 
kiitettävästi. Ilman heitä olisimme olleet 
hukassa monta kertaa. Lapset saivat 
kesän aikana nauttia leikittäjien peleis-

tä ja leikeistä. Asiakkaat pääsivät myös 
nauttimaan musiikista allasalueella, 
sekä treffeillä järjestetyissä diskoissa. 
Alueelle tulleet asiakkaat paikoitettiin 
taidokkaasti kaikki omille paikoilleen, 
tästä kiitos taitaville paikoittajillemme. 

Treffejä kesäkaudella oli kahdet. Ju-
hannus- ja viinitreffit. Juhannustreffeil-
lä saimme nauttia markkinatunnelmaa 
erilaisten myyjien ansiosta. Seniori-bin-
goa unohtamatta, tästä kiitos Kunkul-
la olevalle kausipaikkalaiselle Maijalle.  
Viinitreffeillä pääsimme maistelemaan 
paikallisen viinitilan antimia, kiitos Meg-
galan-viinitilalle. 

Ei tietenkään sovi unohtaa meidän 
kirvesmiehiä, jotka ovat ahkeroineet 
minigolf-kentän kunnostuksen parissa, 
sekä muutenkin kunnostaneet rempal-
laan olleita paikkoja. KIITOS Jussi ja 
Timmy. 

Kesästä on selvitty kunnialla ja tästä on 
hyvä jatkaa seuraavaan vuoteen. 

Toivotamme kaikille hyvää syksyä ja 
talven odotusta.

Pasi ja Maria Sillanpää
Alueenvetäjät

Kunkuntupa. Kuva: Maria Sillanpää.
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Puheenjohtaja 2023

Keskustelua, yhteistyötä ja hyviä päätöksiä

K iitos luottamuksesta. On kunnia aloittaa yhdistyksem-
me hallituksen seuraavana puheenjohtajana. Kun-
kusta on muodostunut perheellemme viime vuosina 

tärkeä paikka. Sinne pääsyä odottavat niin pienet kuin isot. 
Etätyön myötä onnistuimme viime kesänä asumaan alueella 
lähes koko koulujen loma-ajan.

Kunkulla vietetty aika on mahdollistanut lukuisat 
mielenkiintoiset keskustelut niin saunan lauteilla istuessa 
kuin alueella pyöräillessä. Monelle alueemme siisteys, 
monipuoliset ulkoilumaastot, allasalue saunoineen sekä 
kykymme työllistää positiivisia ja palvelualttiita nuoria ovat 
tärkeitä. Kesätyöläisten hyvä yhteishenki, into ja sitoutuminen 
todellakin kuuluu ja näkyy. Esimerkiksi erilaiset sosiaalisen 
median päivitykset ovat huimia. Vieraamme kokevat itsensä 
tervetulleiksi. Kunkulle on helppo palata uudestaan ja 
uudestaan, usein jopa kausipaikalle.

Puheenjohtajuuteni alkaa ensi vuoden alussa. Samalla 
myös puolet muista hallituksen jäsenistä vaihtuu. 
Tutustuimme etäyhteyksin toisiimme jo lokakuun lopussa, 
siis hieman etukäteen. Haastoin tuolloin jokaista pohtimaan, 
kuka Muumimaailman asukas kuvaa itseä parhaiten 
ja miksi. Meistä löytyi Muumipappaa, Muumimammaa, 

Muumipeikkoa, Nuuskamuikkusta ja joistain ripaus Pikku 
Myytäkin. Hemulia ja Mörköä joukossa ei ollut. Hyvä niin. 
Hemulihan tunnetaan huonona kuuntelijana, joka on samalla 
määräilevä ja huumorintajuton. Mörkö taas ilmestyy paikalle 
usein kutsumatta, puhuu harvoin mitään, tuijottaa pyöreillä 
silmillään ja häipyy heti, kun on saanut haluamansa. Voin 
tyytyväisenä todeta, että tuleva hallitus on sekoitus sopivasti 
erilaisia ja toisiaan täydentäviä persoonia. Yhteisinä 
pyrkimyksinä korostuvat kuuntelu, keskustelu, avoimuus 
ja halu yhdessä tekemiseen. Samalla tunnistamme myös 
vastuumme ja jäsenistöltä saamamme luottamuksen, joka 
edellyttää perusteltuja, oikeudenmukaisia, määrätietoisia ja 
kulloisenkin tilanteen edellyttämiä asianmukaisia päätöksiä.

Uutena puheenjohtajana haluan kiittää kaikkia aikaisempia 
puheenjohtajia, hallituksen jäseniä sekä 
etenkin Teitä kaikkia aktiiveja, jotka olette 
vuosien varrella rakentaneet sen, mitä 
meillä nyt on. Kiitos.

Jukka Latvala
Puheenjohtaja 2023

Tervetuloa keskustelemaan tulevan kauden toiminnasta sekä tutustumaan hallituksen jäseniin 
lauantaina 14.1.2023 klo 13 Kunkulle. Vaihtoehtoisesti tilaisuuteen voi osallistua Teams-etäyhteydellä. 

Ilmoittautumiset Kunkulle pientä purtavaa ja etäosallistujille Teams-kutsun toimittamista varten Inkerille 
harju.inkeri@gmail.com viimeistään 8.1.2023.

P.S. 
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A nna-Liisa ja Pekka Nordlund 
ovat vaatimatonta väkeä, eivät 
pidä meteliä itsestään ja antavat 

tekojensa puhua puolestaan.
Kunkku Uutisten toimittajan tiedus-

teluun tehdä haastattelu heistä Pekka 
vastasi omaan tyyliinsä ” Onko tuo nyt 
tarpeellista ”, no onhan se, kun muista-
kin SF Caravan Satakunta ry:n valitse-
mista Vuoden Karavaanareista on juttu 
julkaisun sivuille aseteltu.

Pekka Nordlund kertoo koko harras-
tuksen alkaneen syksyllä 1990, silloin 
ensimmäinen reissu tehtiin lainavau-
nulla. 

Ja heti puraisi, kokemus oli positii-
vinen ja pariskunta heittäytyi harras-
tuksen syövereihin, harrastuksen, joka 
kantaa edelleen. Heti seuraavalla vii-

Vuo
den 

kara va ana
ritAnna-Liisa ja
 Pekka

Vuoden karavaanarit  
ovat vaatimatonta väkeä

TEKSTI JA KUVA OLLI JORVA

KEVÄTKOKOUS 
Lauantaina 22.4.2023 klo 13 alkaen  

Kuninkaanlähteen Caravanaluella, Kuninkaanlähteentie 393, Kankaanpää

Asiat: Toimintakertomus vuodelta 2022, tilintarkastajien lausunto, tilinpäätöksen hyväksyminen vuodelta 2022,  
vastuuvapauden myöntäminen hallituksen jäsenille, muut kokoukselle esitetyt asiat

Kankaanpäässä 19. marraskuuta 2022
Tervetuloa!

SF-Caravan Satakunta ry:n hallitus

SF-CARAVAN SATAKUNTA RY:n KOKOUSKUTSU 

kolla mentiin kaupoille ja ostettiin So-
lifer 40 T -tyyppinen vaunu. ”Ajateltiin, 
että aloitamme pienellä ja halvalla, var-
mistaaksemme harrastuksen mielek-
kyyden”, sanovat Nordlundit.

Pieni ja halpa kelpasi neljä vuotta, 
sitten mieli paloi väljempiin oloihin, So-
likka vaihtui tilavampaan ja nosti käyt-
tötason aivan uudelle levelille, kertoo 
Pekka.

Nälkä kasvoi harrastuksen syven-
tyessä ja ensimmäinen Kabe ajettiin 
2002 SFC Kuninkaanlähteen postista 
sisään ja paikoitettiin alueen kesäpai-
kalle.

Tuo paikoitus oli kohtalokas Anna-
Liisalle ja Pekalle, heistä tuli varsin nä-
kyvä ja tekevä osa kunkkulaisia, ankku-
roituivat tietämättään kalustoon.

Pariskunta on osallistunut moniin ta-
pahtumiin, Anna-Liisa taustalla ja Pek-
ka ”lapion varressa”. Varsin monena 
juhannuksena mies on nähty paikoitus-
puuhissa Kunkun rinteillä, hän on toimi-
nut vuosia aluetoimikunnassa, vastan-
nut turva-asiamiehen postista, vetänyt 
liikennetreffejä ja kaiken kruununa toi-
minut SF Caravan Satakunta ry:n hal-
lituksen arvostettuna jäsenenä kuusi 
vuotta.

Nordlundit ovat mukana alueen toi-
minnassa edelleen, nyt jo jäähdytellen, 
mutta kuten Pekka asian ilmaisee ”Toi-
minta jatkuu edelleen, ensi kesänä jat-
ketaan, jos olosuhteet sallivat”.

Kunkku Uutisten toimitus onnittelee 
Vuoden 2021 karavaanareita!   
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KANKAANPÄÄ

KANKAANPÄÄ

Vuo
den 

Kankaanpään Keskusapteekki  
palvelee kaupungin ydinkeskustassa  

Citymarketin tiloissa  
osoitteessa Keskuskatu 39.

Palvelemme:
ma-pe 9-18, la 9-15 ja su 12-16

Lisäksi verkkoapteekkimme toimii  
ympäri vuorokauden osoitteessa

kankaanpaankeskusapteekki.fi
Tilaamasi tuotteet voit noutaa apteekistamme 
tai noutolaatikostosta myös iltaisin marketin 
aukioloajan puitteissa. Tarvittaessa voimme 
kuljettaa ostoksesi pyydettyyn osoitteeseen.

Tervetuloa palveltavaksi  
täyden palvelun apteekkiin!

Keskuskatu 39, 38700 Kankaanpää
02 572 1008

Tarjoamme asiakkaillemme tuotteiden  
kotiinkuljetuspalvelua Kankaanpään  
alueella ja lisäksi postitamme kotimaahan. 

Voit tiedustella tuotteista soittamalla  
numeroon 0500825891 tai  
sähköpostilla haapala@jopesport.com.

Maksu ennakkolaskulla, pankkikortilla tai 
käteisellä. 

Palvelemme toistaiseksi normaalisti:
ma-pe 09.30-17.30, la 09.00-14.00

Team Sportia Kankaanpää
Keskuskatu 38

38700 Kankaanpää
02 572 3355

HUOM 
riskirymään kuuluvat! 
Meille myös mahdollisuus 

sopia shoppailuaika aukiolo-
aikojen ulkopuolella! Soita 
rohkeasti ja sovitaan aika!

Kunkku-Uutiset  –  joulukuu 2022 7



Klubi Eesti Karavanin vieraina
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M atkailu alkaa vähitellen toipu-
maan parin koronavuoden jäl-
keen. Karavaanarit rohkenivat 

toki matkailemaan myös korona-aika-
na ”puskaparkkeillen” omissa olois-
saan tai karavaanialueilla siellä saa-
miensa täsmällisten ohjeiden saatte-
lemina. 

Tänä kesänä into kotimaanmatkai-
luun vaan jatkui ja hämmästykseksi 
useat leirintäalueet eivät pystyneetkään 
tarjoamaan kaikille halukkaille paikkaa, 
jopa ”aina tilaa” -mainostanut Kunin-
kaanlähde joutui toppuuttelemaan tuli-
joita juhannustreffeille.

Meillä matkailu koostui tänäkin 
vuonna pääosin kotimaanmatkailusta. 
Keväällä MAry:n Onnen Wappu -viikon-
lopusta Tuurissa, jossa oli ennätysmää-
rä yksiköitä yhdistyksen 15-vuotisen 
historian aikana, peräti 316 autokuntaa 
ja vajaa 700 ihmistä koleasta säästä 
huolimatta. Elokuussa kiersimme puo-
litoista viikkoa kesälomallamme ”Kaa-
konkierroksella” ystäviemme kanssa. 
Kaikenlaiset leiriytymiset tuli matkan ai-
kana koettua: yhdistysten ja yksityisten 
ylläpitämät alueet, ”puska”- ja matka-
parkit. Yhteistä näille kaikille oli leiriyty-
minen luonnonvesien äärellä.

Keväällä uskaltauduimme tauon jäl-
keen myös ulkomaille, klubi Eesti Ka-
ravanin 25-vuotis juhlakokoukseen tou-
kokuussa Laukatagusen lomakylään 
Raplan piirikuntaan. Olimme aiemmin 
osallistuneet Eesti Karavanin tilaisuuk-
siin Hiidenmaalla ja Valko-Venäjällä. 
Meitä on ilostuttanut klubin vetäjän Ivar 
Kalevin auttamishalu ja innokkuus tref-
feille osallistuvia kohtaan. Häneen saa 
aina yhteyden ja hän ottaa selvää tref-
feille osallistujien mieltä askarruttavista 
asioista. Itsekin eläinrakkaana ihmise-
nä hän on aina esimerkiksi huolehtinut 
koirillemme eläinlääkärin yhteystiedot 
paluumatkaamme varten. Sovimme jo 
etukäteen ennen tuloamme Viroon Ivar 
Kalevin kanssa, että haastattelemme 
häntä Kunkku-lehteen.

Ivar kertoi meille olleensa karavaa-
nari vuodesta 2008. Perheeseen kuu-
luu vaimon lisäksi koira ja kissa. Vuo-
desta 2013 eteenpäin hän alkoi yhdes-
sä toisen karavaanarin kanssa elvyttää 
vuonna 1980 perustetun loppumassa 
olevan kerhon toimintaa. Tämä kah-
den miehen ryhmä (Sergei Vahnitski 
ja Ivar,) suunnittelee vuosittain kolmet 
treffit: kevät- ja syystreffit sekä heinä-
kuussa kerhon syntymäpäiväviikon-
lopun. Kerholla ei ole omaa aluetta, 
vaan klubi tekee yhteistyösopimuksia 
eri caravan-alueiden kanssa ja niinpä 
vuodesta 2015 Latvian ja Liettuan kara-
vaanareiden tullessa mukaan klubitref-
feille, myös näissä maissa on järjestetty 
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klubin treffiviikonloppuja. Suomeen treffejä ei ole toistaiseksi 
suunniteltu. Eesti Karavan on pieni yhdistys ja kustannukset 
nousisivat osallistujille kohtuuttomasti, sillä esimerkiksi laut-
tamatkoihin ei ole saatu neuvoteltua alennuksia toisin kuin 
SF-Caravan ry. Markkinointiin Eesti Karavan panostaa ja nä-
kyvyyttä haetaan klubi-vaatteilla, joita on myynnissä niin ne-
tissä kuin treffeilläkin. 

Ivar kertoi, että Virossa on noin 2000 karavaanaria, joista 
klubin jäsenenä 700. Näissä yhteistapaamisissa suomalaiset 
ovat suuri osallistujaryhmä. Aktiivijäsenistä 10 prosenttia on 
suomalaisia. Treffeillä käy paljon ei-jäseniä ja treffijärjestelyi-
hin saadaan helposti ihmisiä mukaan. Klubin jäsenille on ai-
na luvassa jotain ekstraa heinäkuisilla syntymäpäivätreffeillä. 
Ivar iloitsee jäsenmäärän kasvusta. Näilläkin kevät-treffeillä 
kirjautui neljä uutta jäsentä (me mukaan lukien) ja menneen 
kevätpuoliskon aikana jäseniä oli tullut 100 lisää. Klubi ei pidä 
tilastoa jäsenistään. Jäsenhakemuksen kyselyn perusteella 
tiedetään, että suurin osa on saanut tiedon klubista ystävän 
kautta. Jäsenten keski-ikä lienee keskimäärin neljänkymme-
nen ikävuoden tienoilla ainakin päätellen osallistuvista nuo-
rista perheistä. Tämän kevään treffeillä oli suurin osallistuja-
määrä 222 yksikköä, mitä Virossa on koskaan ollut treffeillä. 
Latviassa ja Liettuassa pidettävissä treffeissä on ollut enem-
mänkin. Meitä Suomesta tulleita oli nyt poikkeuksellisesti 
vain kuusi yksikköä, koska treffeistä ei ilmoitettu nyt kuin jä-
senille. Pitkään oli pohdintaa koko treffitapahtuman peruutta-
misesta. Korona siirsi alun perin Narvaan suunniteltua treffi-
paikkaa ja nyt Ukrainan tilanteen vuoksi ei haluttu järjestää 
tapahtumaa niin lähellä Venäjän rajaa, jolloin uuden tapahtu-
mapaikan löytäminen kesti ja tieto uudesta paikasta tuli lyhy-
ellä varoitusajalla.

Tähän vapaamuotoiseen kevät-tapahtumaan siis osallis-

tuimme Raplan piirikunnassa Laukatagusen lomakylässä. 
Avajaisjuhlassa oli edustettuna myös Ukrainan lippu, jolle 
Ivar teki kunniaa puheessaan. Osallistujista otettiin yhteisku-
va ja lipunnoston suoritti vuodesta 1985 lähtien jäsenenä ol-
lut Kalju Lehtsaar. Tämänkertainen alue oli hyvin luonnonlä-
heinen kävelypolkuineen. Osallistumismaksuun sisältyi myös 
savusauna ja tavallinen sauna. Alueella sai grillata hiiligrilleil-
lä, joten mukava lihan grillaustuoksu täytti aina illat, kun ilta-
palojen aika oli. Lauantaina oli yhteinen lounas, joka sisältyi 
osallistumismaksuun. Aamiaisen sai ostaa alueen ravinto-
lasta kohtuuhintaan. Ohjelmassa oli paljon elävää musiikkia: 
trubaduuria ja virolaisten suosittu bilebändi ROXY. Osallis-
tuimme myös ohjatulle pyöräretkelle, jossa tutustuttiin alueen 
historiaan tulkin välityksellä. Karavaanarit saivat myydä tuot-
teitaan ja löytyihän sitä sitten kaikkea karhunlihasta lähtien. 
Jotkut järjestivät myös kirpputorimyyntiä vaununsa edessä. 
Mekin toivotimme Eesti Karavanin jäsenet ja muutkin osal-
listujat tervetulleeksi Kuninkaanlähteelle ja jaoimme Kunkku-
postikortteja osallistujille sekä jätimme niitä jakoon myös Iva-
rille. Ivar kertoi, ettei hänellä tosin ole tietoa Suomessa mat-
kailevien virolaisten karavaanareiden määrästä.

Ivarin terveiset meille suomalaisille oli: pysykää tervei-
nä, turvallisia kilometrejä sekä tervetuloa Eesti Karavanin 
treffeille.

Eesti Karavanin sivut löytyy netistä, siellä lisää tietoa tapah-
tumista www.eestikaravan.ee

Matkailuterveisin

Jokke ja Satu Lindfors
86086

www.eestikaravan.ee

www.facebook.com/eestikaravan
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M yllymäkien perhe on viihtynyt Kunkulla jo vuodesta 
2010. Perheen isä, Klaus, kertoo, että 2010 he oli-
vat jonossa ihan toiseen paikkaan, kun huomasivat 

että Kunkulla oli vaunu myynnissä kausipaikalla. Paikan ja 
vaunun myyjät olivat hankkineet asuntoauton, ja lähtivät kier-
tämään paikkoja, perheen omien lasten kasvettua omille teil-
leen. Paikasta tuli Myllymäille oma; samassa paikassa on ol-
tu koko tämä 12 vuotta, vaunu on vaan välillä vaihtunut en-
simmäisestä Hobbysta.

Klaus on lapsuudesta asti karavaanannut, ja perheen äiti, 
Taru innostui hienoon hommaan välittömästi. Perheen lapset, 
Maiju ja Kaisla, kasvoivat karavaanareiksi ja nykyään lapset 
”elää ja hengittää” Kunkkua, tänne on pakko päästä. Maiju oli 
ensimmäistä kesää myös kesätöissä Kunkulla tänä kesänä, 
ja viihtyi hyvin. Perheen koti sijaitsee Parkanossa, joten ly-
hyt matka mahdollistaa myös työssä käynnin Kunkulta käsin. 
Taru työskentelee johtavana diakonina Tampereella ja Klaus 
toimii yrittäjänä, jäsenkorjaajana, tehden vastaanottoja sekä 
Parkanossa että muilla paikkakunnilla.

Kunkulla on tullut ystäviä lapsille ja aikuisille, joiden kans-
sa ollaan tekemisissä ympäri vuoden, muissakin merkeissä.

Kehitystä ja perinteiden säilytystä
Kysyttäessä, mikä Myllymäkiä on Kunkun elämää seurates-
sa miellyttänyt, kertovat he, että on hyvä, että paikassa säily-
tetään perinteitä, ja kuitenkin kehitetään ja mennään eteen-
päin. ”Erityisen mukavaa on ollut, että alue on pidetty koko 
perheen alueena, ja pidetty huolta siitä, että lapset viihtyvät. 
”Yleensä se on niin, että kun lapset viihtyvät, viihtyy koko 
perhe,” sanoo Klaus. Erityisiä yksityiskohtia tiedusteltaessa, 
nousee mm. hyvät sosiaaliset tilat, lukutupa, saunat ja kodat. 
Myös hyvä siisteystaso saa kiitosta. Kausipaikkalaisten isän-
tävelvoitteen keventäminen on koettu myös positiiviseksi uu-
distukseksi. Uusista hankkeista hyvältä kuulostavat selkeästi 
merkityt numeroidut paikat ja poistumistiehanke. Pahitteeksi 
ei olisi, jos mäntyjä olisi muutama vähemmän, todetaan yh-
teisesti.

Vaunulla luovuus saa tilaa
Myllymäkien perhe tunnetaan alueella monilahjakkaana per-
heenä. Musiikki on osa perhettä, ja useampana juhannuk-
sena onkin jo päästy alueella kuulemaan hienoja esityksiä. 
Vanhemmilta ja lapsilta sujuu laulamisen lisäksi useampien 
soittimien soittaminen. Taru soittaa pianoa, Maiju kitaraa ja 

TEKSTI INKERI HARJU, KUVAT PERHE MYLLYMÄKI JA KUNKUN ARKISTO

Meidän perheen paikka, missä työt jää sivuun

10 Myllymäet juhannuksena 2022.



viulua, Kaisla kitaraa ja Klaus 13 eri soitinta.
Klaus ja Taru tekevät lauluja myös itse. He kertovat, että 

Kunkulla lauluja syntyy enemmän, kun on pois työympäris-
töstä, saa rauhassa tehdä ja kohtaamiset ihmisten kanssa 
tuovat materiaalia lauluihin. 

Vaunulla on myös lupa eri tavalla ”vaan olla”, kun ei ole 
niin paljoa pakollisia askareita. Kysyttäessä työnjaosta vau-
nulla, hoitaa isäntä kaasun vaihdot ja kuulemma pyydettä-
essä tiskaa. Toukokuun alussa kaikki laitetaan valmiiksi, ja 
paikalle voi vaan hurauttaa viikonloppua, tai pidempää aikaa, 
viettämään. Syyskaudella kierrellään toisella vaunulla, sen 
mitä aikataulut sallivat.

Mitä muuta elämään mahtuu
Perheessä harrastetaan myös monipuolisesti liikuntaa ja teh-
dään kesäteatteria. Lisäksi Klaus on Parkanon kaupungin-
hallituksen puheenjohtaja ja aluevaltuutettu ja Taru setlemen-
tin puheenjohtaja ja palveluasumisyksikön hallituksen jäsen. 
Arki on siis hektistä ja hyvin suunniteltua. Hengähdystauko 
vaunulla onkin hyvästä koko perheelle, vaikka vaunullakin to-
ki tulee tehtyä monenlaista, yhdessä ja kavereiden kanssa.

Karavaanari on kaikkien kaveri
Klaus toteaa, että karavaanarit ovat, ei vain kaikkien tunte-
massa laulussa, vaan ihan oikeassa elämässäkin, kaikkien 
kavereita. Apua saa aina vaikka teltan kasaamiseen, tai mi-
hin vaan yhteiseen tekemiseen, mistä useammasta käsipa-
rista on iloa. Myös kunkkulaiset nuoret saavat kiitosta, he 
ovat alttiita auttamaan, ei mennä ”kahta kättä heiluttaen”, 
vaan osallistutaan ja käyttäydytään hyvin, eikä esim.roskata 
ympäristöä. Kunkulla onkin ilahduttavasti paljon nuoria, se-
kä kausipaikoilla että vierailijoina, ja yhteistä tekemistä löytyy 
paljon, ja kaikki viihtyvät. Ja sehän se on parasta, opitaan yh-
teisöllistä tekemistä ja olemista pienestä pitäen.   

Kotileipomo
Iskäntyttö

SUUSSA SULAVIA, IHANIA,  
MAKEITA JA SUOLAISIA HERKKUJA  

TILAUSTYÖNÄ KAIKKIIN JUHLAHETKIIN.

Soitahan 050 410 6681

Tehtaanmyymälämme palvelee  
ma-pe klo 10-17

Jämintie 4 A 3, 38800 Jämijärvi

Tervetuloa!

Tuotteita myynnissä myös  
Kunkun kioskilla!

puh. 010 3263 400
www.rahtipalvi.fi

 Aidosti läheltä!

MYYMÄLÄ- 
AUTO

02 578 9453
MUKKALAN KAUPPA
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K eväällä 1984 saneerattiin koko 
pankin rakennus, myös siipi, 
jossa yrityksemme toimi.  Sa-

neerauksen aikana syttyi tulipalo, joka 
tuhosi valmistuvan pankin sekä yrityk-
semme kokonaisuudessaan.

Viisi henkinen perhe mietti alka-
vaa kesäänsä pienessä maaseutukir-
konkylässä, kiireisillä vanhemmilla oli 
yht´äkkiä aikaa perheelleen, oli mah-
dollista tehdä jotain muuta, kuin työtä.

Lapset ehdottivat telttaretkiä, ajatte-
lin, että ei me teltassa yövytä, vuokra-
taan asuntovaunu.  Niinpä auton keu-
la kohti Mikkeliä ja kohta paikoitin Mat-
kaaja 460 – vaunua kotipihaan.  Siitä 
alkoi karavaani-harrastuksemme.

Aikanaan työt taas kutsuivat, mutta 
kipinä jäi kytemään.  Viikko, kaksikin 
oli yrittäjillä lomaa, ne kuluivatkin vuok-
ravaunuissa ja maantiellä, kokemusta 
karttui.

Koko perhe touhusi yhdessä harras-
tuksen parissa, lapset kasvoivat kara-
vaanareiden lapsiksi, aikuiset tuskaili-
vat lomien lyhyyttä.  Aika, jonka vietim-
me uuden harrastuksemme parissa oli 
rikasta ja mielenkiintoista.

Koitti erilainen aikakausi, uusi työ 
kutsui Hämeeseen, aloitimme samalla 
myös omakotitalomme rakennusura-
kan, aika vei karavaanarin elämän, har-
rastus siirtyi sivummalle, elellen kuiten-
kin takaraivossa.

Keskimmäinen lapsistamme opiske-
li Kankaanpäässä, luokkansa vietti Ku-
ninkaanlähteen maauimalassa vapaa-
päiväänsä, olimme vierailulla kaupun-
gissa ja sovimme hakevamme hänet 
alueelta.  Ajoin portille, siinä kerrottiin 

”Ajo sallittu vain karavaanareille”, kat-
selin haikeana iloisia ihmisiä sisäpuo-
lella, en tohtinut ajaa pidemmälle.

Aika kului osaltamme, alkanut osa-
aikatyö mahdollisti muutakin kuin työtä.

Hankimme oman vaunun, tuliterän 
Detskun.  Kauppaa oli hauskaa vään-
tää, kun tein suoraa diiliä uudesta.  Alan 
konkarina väänsin ja väänsin, kunnes 
loppujen lopuksi vaimoni Lea ilmoitti 
lähtevänsä kotiin, ellen lopettaisi kau-
pantekoa.  No, lopetin, olin saanut mie-
lestäni tarpeeksi etuja mukaani.  Uusi 
vaunu seurasi perässä.

Jäimme varhaiseläkkeelle molem-
mat ja olimme vapaita.  Suomi tuli tu-
tummaksi ja leirintäalueet sekä puska-
parkit tavoiksi.

Muistimme myös Kuninkaanlähteen 
portilla olevan kyltin, ajattelimme, että 
nyt se ei koske meitä.  Ajoimme sisään 
ja ihastelimme korkeatasoista aluetta 
allamme.  Katselin syrjästä isokokoisen 
puheenjohtajan jykevää olemusta ja ta-
paansa työskennellä,  ymmärsin Martin 
karisman, ajattelin olevan juuri sopiva 
henkilö tällaisen alueen johtamiseen.  
Kuten olikin.  Puheenjohtaja osasi ol-
la piirun verran sivussa, mutta keskel-
lä kuitenkin.  Kumpikin keskittyi omaan 
työhönsä, alue ja puheenjohtaja,  oli-
vat omilla osaamisalueillaan.  Siksipä 
varmaan ensimmäiset  Vuoden alue – 
kunniamaininnat olivat jo kiveen hakat-
tuina.  Vaihdoin liittymäjäsenyyteni uu-
teen, liityin SF Caravan Satakunta ry:n 
jäseneksi.

Tutustuin moneen osaavaan henki-
löön, näin, miten karavaanarina ollaan, 
miten tehdään työtä yhteisen hyvän 

eteen, että siitä tulisi Hyvän Elämän-
Lähteellä olemista ja tulihan siitä.

Teimme Lean kanssa töitä har-
tiavoimin aluetoimikunnassa vuosia, 
urakoimme pääsiäisiä alueella kah-
destaan, työskentelimme Veikon kor-
keakoulussa ja katsoimme eteenpäin, 
omaksuimme oppia roppakaupalla.  
Ajattelimme, että meistä alkaa tulla 
ihan oikeita karavaanareita.

Meitä rautakauppamiehiä yhdistää 
aate, myös harrastus.  Kitaraa soitta-
va puheenjohtaja tarjosi minulle lehteä 
kehitettäväksi ja jäsenille luettavaksi.  
Otin haasteen vastaan ja opin jotain 
lehden tekemisestä, kiitin Jokkea yh-
denmiehen  toimituksen saamista va-
paista käsistä.

Helteiset kesäviikot Tanskassa oli-
vat elämyksiä, Kaksi Onnellista Lasta 
Auringon kulkivat ympäri Tanskan maa-
ta, mitään mätää sieltä ei löytynyt, mut-
ta uutta ja kansainvälisyyttä, sitä sieltä 
löytyi.  Pidemmälle tuli päästä, ajatte-
limme.

Toyota perässään Jorwagon vei mei-
dät ensimmäiselle matkallemme Väli-
meren rannoille, olimme Kroatian aurin-
gossa neljän viikon ajan, ensimmäinen 
kolmesta matkastamme Kroatiassa oli 
kulumassa.

Kolme matkaa Euroopan halki Kro-
atiaan opetti meille paljon.  Opimme 
ymmärtämään miten korkeatasoinen 
on suomalainen terveydenhoito ja mil-
laisia ystäviä saattaa löytyä maasta, 
josta et tiedä höppösen pölähtämää.  
Muistelemme edelleen lämmöllä ystä-
viämme Autocamp Perosilla, eritoten 
sen nuoria omistajia.

Karavaanarin KorKeaKoulu
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Kansainvälisyyttä tuli rutkasti ko-
timaassa.  Ensin Oulussa, Kärppien 
kotikaupungissa Jukuri-fani ymmär-
si pohjoisen ulottuvuuden ja vetovoi-
man eurooppalaisiin, eritoten saksa-
laisiin, joiden alueisäntänä toimimme 
Lean kanssa kansainvälisessä FICC 
Rallyssa.

Tai Porin Ässien kaukalon kupees-
sa Kirjurinluodolla, jossa pääsin lä-
heltä seuraamaan legendaarisen lei-
ripäällikön Timon toimintaa ja ajatuk-
sia.  Näin, kuinka keskelle pitkää nur-
mikkoa syntyy toimiva leirintäalue ja 
kuinka se täyttyy ulkomaisista ja koti-
maisista vieraistamme.

Ajattelen joskus niin ja olen sen 
ääneen sanonutkin, ”Keittiön kautta 
näkee paremmin”, niin tekee.

Jos haluaa mennä asioiden yti-
meen, nähdä perspektiivin, joka näyt-
tää koko leveydellään tapahtumien 
elinkaaren, silloin paikka päättävässä 
ryhmässä on hyvä olla.  

No, opintoni ovat loppusuoralla ja 
keittiötyöskentely lienee kantanut he-
delmää.  Teen lopputyötäni hallituk-
sesta käsin ymmärtäen hyvin ajan 
marssivan vastaan, se kulkee armot-
ta omia polkujaan välittämättä minus-
ta tai muista.

Aika kertoo milloin uusien ajatusten 
on aika nousta framille ja vanhojen 
vetäytyä.

Karavaanarin korkeakoulun vieraana 
tarinansa kertoi 

Olli Jorva Karlovacka, Kaarina Maununtytär ja karavaanarin työpöytä Kroatiassa.

Karavaanarin KorKeaKoulu
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Matkaaja 460 meidän ensimmäisellä matkallamme.



Onko Kunkun alueen koko muuttunut 
vai mistä syystä katselimme hölmis-
tyneinä portilla olevaa Alue täynnä 
-kylttiä?

No, on alueen kokoa täsmennetty jo-
kunen vuosi sitten, pyöreät rajapurilaat 
punaisine nuppeineen kertovat mis-
sä alueen raja sijaitsee, silloin laitettiin 
stoppi siihen ja siinä se on. Alueen koko 
siis ei ole muuttunut, rajan toiselle puo-
lelle majoittamista sen sijaan olemme 
välttäneet.

Syyt kyltin  
kiinnittämiseen 
portinpieleen  
ovat toisaalla.

Voidaan todeta syitä olevan monia, 
päällimmäisenä niistä The Sun, aurinko 
ja lämmin, helteinen kesäsää houkut-
teli #HyvänElämänLähteelle# sellaisen 
määrän vilvoittelijoita, että oksat pois. 
Siinä ei polttoaineen hinta painanut hip-
pustakaan!

Kotisivuillamme kerromme, että 
SFC Kuninkaanlähteellä ei ole rajoi-
tuksia treffiaikaan etukatosten tai -telt-
tojen suhteen, kuten muualla usein on. 
Väljyyttä ja mukavuutta siis asumiseen 
ja olemiseen, mutta ei alueen riittävyy-
teen. Mielestäni ratkaisumme on oikea, 
panostamme asiakkaisiimme kapasi-
teetin kustannuksella.

Kyltti saa ottaa syyt 
niskoilleen myös  

some-markkinointimme 
tehokkuudesta ja  

oikea-aikaisuudesta.

Tämän päivän hektinen elämänmuo-
to ja miksei myös kolmannessa kappa-
leessa mainitut seikat jättivät osallistu-
mispäätökset viime tippaan. Kun en-
nusteet näyttivät reilun viikon mittaista 
hellejaksoa, päätös tehtiin pikaisesti ja 
turkoosi viileä allasalue nousi ykkösek-
si valintoja tehtäessä.

Olimme aktiivisia somessa, face ja 
insta suolsivat tietoa tapahtumasta oi-
kea-aikaisesti, kotisivumme olivat ajan 
tasalla, kertoivat selkeästi ja elävästi 
kaikesta hyvästä #HyvänElämänLäh-
teellä#. 

ERIKOINEN JUHANNUSJUHLA
TEKSTI JA KUVAT OLLI JORVA

  Juhannusta turkoosissa maisemissa.

14



Kengällinen KuKKia
Toinen kengällinen kukkia menee osoitteeseen 
Toni Tolonen Kotiapu Kosketus Oy, työpaikkana 
mm. SFC Kuninkaanlähteen allasalue.

Toni työskentelee ja vetää yritystään, joka toimii 
laajalla sektorilla, tehden pitkää päivää, kuten 
yrittäjillä on tapana.

Toni Tolosen olemme oppineet tuntemaan luotet-
tavana ja ammattitaitoisena yrittäjänä, jonka sa-
naan ja tekemisiin on voinut luottaa. Siitä lienee 
paras esimerkki Kunkun allasalueen ja saunatilo-
jen tinkimätön puhtaus aamu-uinnille mennessä.  

Eikä ihmekään, Tonihan on yrittäjä.

Paljonko kyltin kiinnittämiseen  
sitten vaikutti  

luomamme ohjelma?

Ohjelman värkkäämisessä mukana olleena toteaisin, että 
vaikutti. Ymmärsimme lasten tarpeet, yksinkertaisia pelejä ja 
leikkejä toteuttamalla saimme perheet jälleen mukaan.

Tikkakisa yksinkertaisuudessaan oli jo toista vuotta me-
nestys, Ykä ja Janne kirjasivat tuloksia hiki hatussa, osallistu-
jia oli paljon niin lasten kuin aikuistenkin sarjoissa.

Itse piirtelin asfalttipiirustuskisaan lähtöruutuja sapluuna 
ja liitu käsissäni, takanani odotteli liki satapäinen lapsilauma 
piirtelykehysten valmistumista ja piirtelyn alkamista.

Kunkku Areenalla pelattiin säbä-matsi Lapset vs Aikuiset, 
lasten joukkue jouduttiin jakamaan kymmeneen peliketjuun 
ja aktiivinen peliaika 2 minuuttiin/vaihto, jotta kaikki lapset 
pääsivät näyttämään taitojaan.

Aikuisille tarjosimme mutkatonta ja tanssittavaa musiikkia, 
se täytti tanssikatoksen pitkästä aikaan piri pintaan, perintei-
nen Bingokin nosti päätään ja seniorit kuuntelivat numeroita 
korvat tarkkoina.

Pomppulinnassa pompittiin, disco-teltassa diskoiltiin, mak-
karoita maisteltiin ja aamiaisleipää ostettiin. Kruunasiko kai-
ken iltapäivän aurinko allasalueella ja DJ:n soittama toivemu-
siikki, ainakin allas näytti hytkyvän musiikin tahdissa.

Josko kyltti portilla ja info siitä somessa tuotti pettymyk-
sen joillekin, en usko sitä olleen sisäänajon ja paikoituksen 
järjestelyissä.

Ykä Koskisen konsepti toimi kuin junan vessa, yhdistel-
mä toisensa jälkeen löysi paikkansa joidenkin ällistykseksi, 
sähköpyörät suhisivat ylös/alas Kunkun rinnettä, iloinen kiitos 
tulla tupsahti monelta vieraalta oman paikan löydyttyä. Kun-
kun paikoittajat taitavat olla jo käsite juhannuksena. Joku har-
maatukkainen ja -partainen päätoimittaja kertoi hävittäneen-
sä painostaan viikon rupeamassa 4 kiloa, no, hyvä suoritus 
siihen kroppaan.

Mieleeni jäi eräs keskustelu istuessani puhaltelemassa 
isäntätoimiston tuolilla sunnuntaina arpajaisten jälkeen.

Eräs äiti pyysi kuuluttamaan poikaansa Eerikkiä, ”Oltais 
lähdössä kotimatkalle, poika pitäisi saada mukaan ja pois al-
taasta”, virkkoi.

Eerik ilmestyi märkänä uikkarit jalassa ja pyysi lisäaikaa 
tunnin. ”Ei käy” oli vastaus. Kohtelias poika ei luovuttanut, 
pyysi kolmevarttia, ei sekään natsannut. Sitten neuvoteltiin 
puolesta tunnista ja lopuksi kymmenestä minuutista. Loppu-
tulos oli, että vanhemmat sopivat uudesta vierailusta lähi-
päivinä. Sen Eerik osti.     
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Vuoden 2023 
toimihenkilöt

www.sfcsatakunta.fi	 	 Olemme	Facebookissa!
Y-tunnus 1091043-8   Tykkää	meistä!	 

Yhdistyksen sääntöjen mukaan osa hallituksen jäsenistä on erovuorossa, niin nytkin. Yhdistys 
kiittää tällä kertaa neljää hallituksen erovuoroista jäsentä arvokkaasta työstä ja toivottaa heidät 
sydämellisesti tervetulleiksi alueelle jatkossakin. 

Kiitos!

JanneJanne Kirsi Mika Olli J

AnttiAntti

AriAri SaaraSaaraJaakko Raine

HALLITUS

Puh.joht. Jukka Latvala, Nurmijärvi, jukka.latvala@icloud.com, 163179, 040 7769774
Hallituksen jäsen Inkeri Harju, Forssa, harju.inkeri@gmail.com, 144139-2, 050 4334362
Hallituksen jäsen Yrjö Koskinen, Hattula, yrjo.koskinen@outlook.com, 32233, 050 5578446
Hallituksen jäsen Olli Puusa, Forssa, puusaolli@hotmail.com, 118288, 050 5411578
Hallituksen jäsen Antti Takala, Alavus, antti.takala@gmail.com, 112824, 044 5502677
Hallituksen jäsen Jaakko Ahvenvaara, Nokia, jaakko.ahvenvaara@tikirak.fi, 149143, 050 3026444
Hallituksen jäsen Ari Perkiömäki, Rauma, ari.perkiomaki@rauma.fi, 148310, 050 5484780
Hallituksen jäsen Saara Pihlström, Toijala, saara.pihlstrom@gmail.com, 141706-1, 045 2625233
Hallituksen jäsen Raine Vikman, Ikaalinen, raine.vikman@ikaalistenautovaruste.fi, 134330, 040 5965800
Sihteeri/jäsenkirjuri Inkeri Harju, jäsenasiat sähköpostilla harju.inkeri@gmail.com

TOIMIHENKILÖT

Rahastonhoitaja Tuula Pihlajaniemi, Ulvila, tuula.pihlajaniemi@gmail.com, 53032, 040 7211225
Kuninkaanlähteen data-asiat Sami Siltanen, Huittinen, sami.siltanen@dnainternet.net, 148056, 050 3451329
Treffien arpajaisvastaava Inkeri Harju, Forssa, harju.inkeri@gmail.com, 144139-2, 050 4334362
Lehden päätoimittaja, kotisivujen ylläpito Olli Jorva, Yläne, olli.jorva@gmail.com, 97446, 040 7356813
Turva-asiamies Yrjö Koskinen, Hattula, yrjo.koskinen@outlook.com, 32233, 050 5578446 

InkeriInkeriJukkaJukka YrjöYrjö Olli Olli 
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HALLITUKSEN

Vuodessa näkee ja kuulee monenlaista Kunkun hallituksessa

V uonna 2006 ensimmäinen kerran saavuimme omalla 
vaunulla Kunkulle ja se oli rakkautta ensisilmäyksellä. 
Monet kesät olimme vuorokausikävijöitä, kunnes Ko-

ronan myötä, 3 kesää sitten varasimme kausipaikan. Pää-
sääntöisesti kesällä Kunkulla on tullut oltua 30-40 vuorokaut-
ta, joka on johtanut siihen, että alueen kausipaikkalaiset ovat 
tulleet tavalla taikka toisella tutuksi. 

Vuosi sitten kävi niin, että hallituksesta oli jäämässä väkeä 
pois, ja minua pyydettiin liittymään hallitukseen. Oikeastaan 
yhden kesän sitä pohdin ja vuosi sitten syksyllä lupauduin 
tulla ehdokkaaksi. Äänestyksen jälkeen minut, Koskisen Yrjö, 
Puusan Olli ja Latvalan Jukka valittiin hallitukseen. Olli ja Yrjö 
edustavat Kunkun kokeneempaa kaartia, ja minä ja Latvalan 
Jukka vähän uudempaan kaartia. 

Ensimmäisen kerran uusi ja vanha hallitus kokoontui mar-
raskuussa 2021 Kunkulla. Ensimmäinen reaktio oli lähinnä 
se, että olipas yhdistyksessä paljon asioita ja kokous venyi si-
tä myötä 4 tuntiseksi. Omassa siviilielämässä istun lukuisissa 
hallituksissa ja johtoryhmissä, joka eroaa yhdistys elämässä 
merkittävästi siinä, että yhdistyksessä henkilöt 
edustavat kaikki erilaista ”taustaorganisaatio-
ta”. Se on Kunkun hallituksen vahvuus, mutta 
myös heikkous. 

Kankaanpään kaupunki on meille yksi tär-
keä kumppani, ja sen vuoksi puheenjohtaja 
ja allekirjoittanut kävimme Kankaanpään kau-
pungin vieraana kevättalvella 2022. Paikalla oli 
myös lukuisia muita Kankaanpään alueella toi-
mivia yhdistysaktiiveja. Tässä tapahtumassa 
loimme hyviä kontakteja paikallisiin seuroihin 
ja kaupunkiin. Tapaamisen vaikutuksesta syn-
tyi esim. polkupyörä- ja viinitreffit. Keväällä ta-
pasimme erikseen myös kaupunginjohtajan ja 
elinkeinojohtajan. 

Huhtikuussa 2022 oli sattumoisin omalla 
kotipaikkakunnallani Tuurissa Valtakunnalliset 
SFC Caravan -päivät. Osallistuin niihin hal-
lituksen edustajana ja paikalla käytiin varsin 

mielenkiintoisia keskusteluja. Yksi erittäin huolestuttava ilmiö 
oli se, että osallistujien keski-ikä oli reilusti yli 60 vuotta. Tä-
mä kuvastaa hyvin sitä, että yhdistysten toimintaa on hyvin 
hankala saada nuoria mukaan. Missä mallissa SFC Caravan 
on 20 vuoden päästä?

Kunkun hallituksen toiminta sinänsä on ollut erinomaista 
ja joukko on todella Kunkku-henkistä. Kaikilla jäsenillä oli oi-
keasti halu viedä aluettamme eteenpäin. Iso kiitos siitä koko 
hallitukselle. Hallitus koostuu ihmisistä, jotka ovat kaikki eri 
puolilta Suomea, joka tuo hauskan vivahteen keskusteluihin, 
puheessa olevat murresanojen kirjo on monipuolista. 

Nykyään Teams on mahdollistanut hallituksen kokoontu-
miset verkossa ja sitä mahdollisuutta hallitus on käyttänyt 
kiitettävästi. Varsin monimutkaiseksi on muodostunut alu-
een kehittäminen. Suurin haaste on se, että olemme alueel-
la vuokralaisia. Toinen hyvin monimutkainen asia on se, että 
alueemme on osaksi luonnonsuojelualuetta. Muinaiset ran-
tatörmät, joita alueellamme on kaksin kappalein, on erityisen 
tarkkaan suojeltu, eikä esim. matkailuvaunuja ja -autoja saa 

KOKO
MMMM
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Väkeä Kunkun näköalapaikalla

Jatkuu sivulle 18 >>
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rantatörmälle enää nykyään asettaa. Vuosien aikana tässä 
on vain kiristetty säännöksiä.

Yksi hallitustyöskentelyn kulmakiviä on yhteen hiileen pu-
haltaminen. Ja tämä onkin uuden hallituksen yksi tärkeim-
mistä asioita. Koin, että nyt vuoden aikana “vanha” hallitus 
sai hyvin asioita eteenpäin ja asiat etenivät. Kun uusi hallitus 
nyt aloittaa, on varmaankin hyvä käydä läpi jo tapahtuneita 
asioita ja luotava askelmerkit tulevalle kaudelle. Hallituksen 
jäsenen haasteellisin tehtävä on pitää oma pää kylmänä. Jä-
senistöltä saattaa kauden aikana tulla hyvin erilaisia yhtey-
denottoja liittyen alueeseen. Joskus palaute on rakentavaa ja 
joskus yksittäisellä jäsenellä saattaa olla hyvinkin mielenkiin-
toisia ajatuksia alueesta.  

Toivon, että uusi hallitus  keskittyy oleellisiin asioihin, kos-
ka edustamme hallituksessa useamman tuhannen jäsenen 
ääntä. Tämä on hallitustyöskentelyn kulmakivi.  On muistet-
tava, että edustamme myös niitä hiljaisia satoja jäseniä, jotka 
vuodesta toiseen käyvät  alueellamme ja kokevat  alueemme 
palvelut toimivina ja asiallisina. 

Lopuksi haluan kiittää Janne Yli-Kauppilaa hyvin hoidetus-
ta puheenjohtajuudesta. Vuosi oli meille vaiherikasta aikaa. 
Tarvitsemme puheenjohtajaa, jolla on visioita alueesta ja nii-
tä Jannella kyllä oli ! Kiitos siitä ! Ja edelleen toivotan uudel-
le puheenjohtajalle Jukka Latvalalle Visiota ja Voimaa viedä 
uudella tarmolla hienoa aluettamme eteenpäin ja erikseen 
toivotan kaikki uudet hallituksen jäsenet tervetulleiksi toimi-
maan uudessa Kunkun hallituksessa. 

Antti Takala 
112824

Venesjärventie 3, Kankaanpää  Ark. 7–21, la 8–20, su 9–20

Kahvila-Huoltamo
 

 
 
 
 
 
 
 

044 530 1051 / info@kotiapukosketus.fi 

Voi Heikki!
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Uusia hallituslaisia 

 Jaakko Ahvenvaara

Olen 47-vuotias Nokial-
la asuva rakennusmestari. 
Meillä on vaimoni Johannan 
kanssa kuusi tyttöä ja kol-
me poikaa. Lapsista kolme 
vanhinta ovat jo omillaan 
asuvia. Olemme harrasta-
neet karavaanailua noin 20 
vuotta. Eka kerran käytiin 
Kunkulla 2017 ja kiinni jäätiin. Meillä kaikki tykkää liikkua 
luonnossa juosten, pyöräillen, hiihtäen jne. Kunkulla se on-
nistuu!
Motto: Antaa mennä vaan.

 Ari Perkiömäki

Olen Ari Perkiömäki Raumal-
ta. Olen ollut 15- vuotta kara-
vaanari ja Kunkun kausipaik-
kalainen 7 vuotta. Perhee-
seeni kuuluu vaimo Kirsi ja 3 
lastaamme Wilma 16v, Weeti 
15v ja Oliwer 9v sekä chihu 
koiramme Wili. 
Motto: Yhdessä eteenpäin.

  Kuka, mitä, mistä ja motto!

?
SFC Kuninkaanlähteen jäsenistö on valinnut uuden hallituskokoonpanon, ohessa sen uudet jäsenet esittele-
vät itsenä muutamalla lauseella.

Erovuoroisten tilalle syyskokous valitsi neljä uutta jäsentä, hallitus sai riveihinsä osaamista yritysjohdosta, 
rakennus- ja sähkötekniikan puolelta sekä kirjanpidon ammattilaisen.

  Saara Pihlström

Olen 38-vuotias kirjanpitäjä 
ja asun Akaalla. Olen nai-
misissa Timmyn kanssa. 
Lisäksi perheeseeni kuuluu 
kolme tytärtä ikähaarukalla 
8–17 vuotta. Olemme uusia 
kunkkulaisia kausipaikalla, 
vieraillijoina olemme käy-
neet joka vuosi jo 8 vuotta. 
Karavaanareita olemme olleet jo ennen lasten syntymää. 

 Raine Vikman

Olen 44-vuotias toimitus-
johtaja raskaan kaluston 
korjaamossa Ikaalisissa. 
Perheeseeni kuuluvat 
puoliso Outi ja tytär Oona 
11 v. Karavan-harrastus 
alkanut 2009 ja kolme 
vuotta oltu Kunkulla kesä-
kausipaikalla. 
Motto: Yhdessä teke-
mällä asiat sujuu.

Vankkurit odottavat uusia vetäjiään, ne ovat 
ladatut kukkasin, kukkaset symbolisoikoon 
taustan estraadia, jolla te näyttelette seuraa-
vat vuodet. Jäsenistö odottanee teiltä erin-
omaisia suorituksia ja roolituksia. Niin, että 
hommiin hopi hopi! Mutta huoli pois, kunk-
kulainen aforismi sanoo ”Kyllä se siitä lakkaa 
helepottamasta!”
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Treffit kevät ja kesä 2023
Kunkun vuosi

www.sfcsatakunta.fi/kalenteri.html      @SFCKuninkaanlahde

TIEDOTAMME TREFFEISTÄ KOTISIVUILLAMME TAPAHTUMAKALENTERISSA.

14.–16.4. KUNINKAANLÄHTEEN KEVÄTTALKOOT
Kunkku valmistautuu uuteen kesään, tervetuloa 
talkoilemaan kevyesti ja viettämään laatuaikaa 
Kunkulla, Yhdistys tarjoaa keittolounaan, talkoolaisilta 
ei aluemaksua.

28.4.–1.5.   
WAPPUTREFFIT
Vietä iloinen kevään 
juhla Vappu Kunkun 
maisemissa. Ohjelmaa 
koko perheelle, 
musiikkia, pelejä ja 
leikkejä, tanssia ja 
erilaista ohjelmaa. 
Tarkemmin tapahtuma-
kalenteristamme!

23.–25.6.2023 KUNKUN JUHANNUSTREFFIT 
Perinteinen Kunkun Juhannusjuhla on jo käsite.  
Järjestämme laadukasta ohjelmaa pienimmästä 
suurimpaan, tanssimme ja laulamme, nauramme sekä 
nauratamme, pelaamme ja piirrämme jne. Kunkun tur-
koosinsininen allasalue kutsuu juhannuksen viettäjiä 
ympärilleen. Tarkemmin tapahtumakalenteristamme!

YHDISTYKSEN KEVÄTKOKOUS LA 22.4.
Kokous klo 13.00 vain jäsenille, kirjaus alkaa 
12.30, käsittelylistalla yhdistyksen sääntöjen 
8. pykälän mukaiset asiat. 
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KUNINKAANLÄHTEEN TALVIKAUSI 1.1.–2.5.2023 ja 5.9.–31.12.2023  
Vuorokausi: SFC ....................... 18 € + 1 €/hlö + 8 € sähkö/vrk
Vuorokausi ei jäsenet ................ 28 € + 1 €/hlö + 8 € sähkö/vrk
Vuosipaikka ............................... 650 €/vaunukunta + sähkö 0,30 €/kWh, isäntävelvoite
Talvipaikka ................................. 330 €/vaunukunta + sähkö 0,30 kWh
Talviseisonta .............................. 50 € (irti kytkettynä verkosta) paikoitus vain
 isännän valvonnassa
Sähkö- tai hybridiauton lataus ... 4 €/vrk

Kuninkaanlähteen talvikauden arkipäivinä alue toimii omatoimialueena.  Sisäänkirjau-
tumiskäytännöt ja ohjeet saa soittamalla isäntätoimiston seinässä olevaan numeroon.
Viikonloppuisin isäntäpäivystys pe-iltapäivästä su-iltapäivään n. klo 14.00 saakka.

Kausihinnasto
Kunkun vuosi info

www.sfcsatakunta.fi/hinnasto, 
Kotisivut: 
www.sfcsatakunta.fi

Kuninkaanlähde on Sf-Caravan 
Satakunta ry:n ylläpitämä alue, joka 
tunnetaan erityisesti lapsiperheiden 
suosimana, elämää täynnä olevana 
paikkana, mutta meillä viihtyvät silti 
kaikenikäiset ihmiset.

Kesäisin on ohjelmaa koko perheelle, 
tansseja, diskoja, musiikkia, laadukas 
lasten leikkikenttä, lasten ja nuorten 
pelihuone, tramppis, monitoimipeli-
areena, kuntolaitteita, skeittiramppi, 
minigolf, pingis, frisbee, maastopyö-
räily, telttailupaikkoja yms. Alueella 
on myös kioski ja kahvio, ilmastoitu 
grilli, laavu ja kota, suoramyyntiä, 
välinevuokrausta, kaasumyynti.

Vrk-hintaan kuuluvat uimalan ja 
saunojen käyttö, kesätanssit, grillin, 
laavun ja kodan käyttö puineen, 
päivän lehtien lukumutteri sekä osa 
harrasteista. Vrk-hinnat oikeuttavat  
24 h oleskeluun. 

Järjestettävät treffit eivät kuulu vrk-
hintaan, ilmoittaudu niihin toimistolla. 

Kaupunki- ja maastopyöriä vuokratta-
vana.

Tilaussauna ja takkatupa 20€/50 
min. Pyykkikone ja kuivausrumpu 5€/
koneellinen, maksu varattaessa.

Uimaliput muille kuin leiriytyjille, hen-
kilömaksu 3v. ja yli 5€/päivä, alle 3v. 
aikuisen seurassa maksuton, 10-lippu 
50 €/11 lippua. Allasalueella ei ole 
uinninvalvojaa. Allasalue ja saunat 
vesiliukumäkineen käytössänne  
klo 10-20 päivittäin. 

Osoite: Kuninkaanlähteentie 393, 38700 Kankaanpää, p. 044 578 8222.
Koordinaatit N 61*46’33.49’’ E 22*31’40.11’’

Kunkku Areena, erilaisten palloilulajien harrastamiseen tarkoitettu foorumi 
sekä sen viereiset kuntoilulaitteet käytössä ja sisältyvät vrk-hintaan.

KUNINKAANLÄHTEEN KESÄKAUSI 3.5.– 4.9.2023
Vuorokausi: SFC . . . . . . . . . . . . 23 € + 1 €/hlö + 4 € sähkö/vrk
Vuorokausi ei jäsenet: . . . . . . . . 33 € + 1 €/hlö + 4 € sähkö/vrk
Kesäkausipaikka . . . . . . . . . . . . 390 € + sähkö 0,30 €/kWh, isäntävelvoite
Kahden kuukauden paikka  . . . . 300 € + sähkö 0,30 €/kWh, isäntävelvoite
Yhden kuukauden paikka  . . . . . 290 € + sähkö 0,30 €/kWh, ei isäntävelvoitetta
Vuorokausiseisonta:  . . . . . . . . . 4 €/vrk (irti kytkettynä verkosta)
Sähkö- tai hybridiauton lataus . . 4 €/vrk

Kausipaikan edellytyksenä on kiinteä sähkömittari sekä SFC-jäsenyys. Kausi-
paikat sisältävät kyseisenä aikana järjestettävät treffimaksut. Yhden kuukauden 
paikkaa sekä talvipaikkaa lukuun ottamatta kaikki kausipaikat edellyttävät 
isäntävelvoitteet kesäkauden aikana. Velvoite on kaksi vuorokautta kahdelta 
henkilöltä (esim. pariskunta) tai neljä vuorokautta yhdeltä henkilöltä erikseen 
sovittavana ajankohtana, isäntävelvoitteesta ei makseta korvausta.
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Kylkirauta-lehti ohjautui luettavakseni poikani 
huushollissa kesällä, lehti on Kadettikunta ry:n 
jäsenlehti, joka kertoo tiiviin yhteisön asioista ja 
toimii ammattijulkaisuna yhteisön jäsenille.

Lukija arvaa oikein, vain nimi yhdistää lehden siihen yhtei-
söön, jossa me elämme ja vaikutamme, karavaanareihin. Ja 
siinäkin johdantosanana asiaan, jota aion käsitellä.

Kylkirauta-nimen ajattelen tarkoittavan suojaa tai blokkaa-
vaa kilpeä tulevilta iskuilta, siis kilpeä asian suojaksi.

Elämme muuttuvassa maailmassa, niin myös ystävämme 
SFC Kuninkaanlähde tekee.

Muuttujia ovat muun muassa polttoaineiden korkea hinta, 
globaali tilanne Euroopassa ja riesanamme edelleen sinnitte-
levä epidemia. Ne pistävät miettimään.

Millaisen kylkiraudan tarvitsemme? 
Nykyisiin globaaleihin ongelmiin tuskin löydämme itse ratkai-
sua, mutta voimme muuntua niiden myötä, ehkä tilapäisesti. 
Enkä usko korkean polttoaineen hinnan olevan lopullista ja 
jos onkin, muuntuu kalusto toisaalta ajan vaatimukset täyttä-
väksi ja vakiinnuttaa hiljalleen asemansa. Kysymys on vain 
ajasta ennen ja jälkeen.

Tässä välissä on vain sopeuduttava ja meidän tulee ke-
hittää palvelujamme niin, että pystymme vastaamaan siihen 
kysyntään, jolloin liikkuvia asiakkaita ei vain ole entistä mää-
rää. Uskon sen olevan ikään kuin asioiden varastointia siihen 
saakka, kunnes liikkuminen ja asiat palautuvat, kenttä nor-
malisoituu.

Tähän ongelmakokonaisuuteen meillä SFC Kuninkaan-
lähteellä on oivat mahdollisuudet reagoida, eikä tulos jää inf-
rastamme kiinni, päinvastoin, me osaamme ja meillä on se jo 
kylkirautana.

Ongelma, johon meillä ei nykymenossa näytä olevan kyl-
kirautaa ja se näkyy kredittinä tileissä, se on talkootyö sekä 

yleinen erillistä etua tai jonkunlaista korvausta vastaan tehtä-
vä työpanos.  

Maksullisuus on ajan virtaa, sanovat sitä nykyterminologi-
aan kuuluvaksi, tai paremminkin kaupallisuuteen, se työntää 
nokkansa joka paikkaan ja kaikkialla.

Jopa niin, että pitävät hiukan omituisena työpanosta, joka 
tehdään ilman vaateita ja ilmaiseksi, yhteisön hyväksi ja vie-
läpä omalla ajalla.

Heille, jotka ihmettelevät edellisen kappaleen tekstiä, hei-
tä kehotan lukemaan yhdistyksen historiikkia ja talkootyön 
määrää sekä tapaa eri julkaisuista, joita yhdistyksemme on 
päivän valoon tuottanut.

Me syömme juuri nyt sitä pääomaa, joka silloin talkootyöl-
lä rakennettiin ja jonka hedelmistä olemme saaneet tähän 
saakka nauttia.

Se toimii vielä toistaiseksi kylkirautana, mutta ei enää kau-
an, sitten vain maksamme.

Vähenevä asiakasvirta tuo omat haasteensa. Ratkaise-
maton yhtälö on vaatimattomampi kävijämäärä ja kasvava 
kulurakenne. Millainen on murroksen jälkeisen ajan uusi nor-
maali, sen focusta emme vielä näe, mutta siihen saakka mei-
dän on vain selvittävä. Jos haluamme olla olemassa. 

Yhdistyksellämme on ollut karismaattisia johtajia, jotka ovat 
tehneet kauaskantoisia ratkaisuja. Vastaavaa-sarakkeen tu-
lovirta on sijoitettu alueeseen ja se näkyy vastattavaa-sarak-
keessa, siellä ikkunan puolella.

Näin näytetään tekevän myös tänä päivänä. SFC Kunin-
kaanlähteellä tehdään pintasilausta jokapäiväisiin toimintoi-
hin kentällä, huolletaan ja tehdään uutta sekä rakennetaan 
väkevästi tulevaisuuteen uudistaen alueen perusrakennet-
ta ja liikennettä, pyritään ajattelemaan ja katsomaan tuleviin 
vuosiin ja niiden tarpeisiin.

Se kylkirauta on kattava ja tehokas.   

KYLKIRAUTA
TEKSTI JA KUVA OLLI JORVA
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Circus Kuninkaanlähde on foorumi, 
jossa kaikenlaiset asiat ja pulmat saavat 
vastauksen. Vastaamassa on henkilö, 
jonka työnkuvaa asia koskee.

Foorumille voi lähettää kysyttävää 
nettisivullamme sfcsatakunta.fi 
kohdasta Palaute.
Käsittelemme kaikki palautteet ja 
kysymykset nimettöminä.

Vastaus
On totta, että lämpimän veden riittävyydessä on 
ongelmia silloin, kun väkimäärä on suuri ja lämpi-
mään veteen kohdistuu suuri kulutus.

SFC Kuninkaanlähteellä on tehty mittavat 
energiaremontit 2016-2017 jolloin uusittiin 3 kpl 
500 litran lämminvesivaraajaa sekä uimalan että 
saunojen käyttöveden lämmitykseen asennettiin 
2000 litran varaaja, jossa on käyttöveden esiläm-
mitys ja kierukka uima-allasveden läm mitykseen.

Päiväaikaan lämmitetään käyttövettä ja yö-
aikaan uima-allasta, lämmitys tapahtuu sähköl-
lä sekä 3:lla 11 kw vesi-ilmalämpöpumpulla sekä 
massiivisella 50 kw:n vesi-ilmalämpöpumpulla.

Lämpimän veden hiipumiseen vaikuttaa eri 
tekijät. On ns. luonnollisia tekijöitä, kuten väki-
määrä, kohdistuva käyttöaika, käyttötottumuk-

set, saunojen käyttö samaan aikaan jne. Jos teki-
jöistä poimisi jonkun lämpimän veden kulutusta 
erityisesti lisäävän tekijän, olisi se suihkujen alla 
tapahtuva lämmittely (Ei käydä saunassa altaas-
ta tullessa vaan lämmitellään suihkujen alla 5-10 
min.) ja kun suihkuja on parikymmentä, voi pää-
tellä käytetyn lämpimän veden määrän, joka me-
nee hukkaan.   

Vastaus
Useimmilla koiraystävällisillä alueilla, kuten 
Kunkullakin, koirankakka-asia nähdään siten, 
että asia kuuluu koiraharrastajien luomaan käy-
täntöön ja filosofiaan, jossa harrastus hoidetaan 
itse kokonaisuutena ja ymmärretään, että eri koi-
ranhoitotoimet kuuluvat lemmikin omistajalle.

SFC Kuninkaanlähteellä kakkapussit voi-
daan viedä alueella oleviin Molokkeihin, joita on 
molempien huoltorakennusten lähettyvillä. Jos 
kakkapussit ovat unohtuneet matkavarusteista, 
niitä voi tiedustella isäntätoimistosta.   

Vartin pohdin ja sitten jatkoin Portin vahtimista.

YLÖSKIRJAUS NO 45/2022
SFC Kuninkaanlähteen uudelle tie-
linjaukselle saatiin toimintapaperit 
kuntoon, työ voidaan aloittaa hetim-
miten, kun yhdistyksen rahakirstun 
hoitaja niin ilmoittaa.

YLÖSKIRJAUS NO 46/2022
Kunkun maineikas minigolfrata sai 
uuden elämän, kunnostustyöt vietiin 
päätökseen loppusyksyllä. Kelpaa 
siinä nyt pilleriä pyörittää, tulisiko 
yhdistyksen järjestää epäviralliset 
karavaanareiden SM-kisat treffimuo-
dossa?

YLÖSKIRJAUS NO 46/2022
SF Caravan Satakunta ry sai uuden 
hallituksen, hallituksen ja puheenjoh-
tajan esittelyt sekä terveiset tämän 
lehden sivuilla.

YLÖSKIRJAUS NO 47/2022
Alueen sähköistystä ja eri kohteita 
on huollettu sekä muunneltu parem-
min toimiviksi sekä sähköä säästä-
vimmiksi kesän aikana, tästä kiitos 
Ari Perkiömäelle!

ALASKIRJAUS NO 3/2022
Uima-altaan tyhjennykseen tulee yh-
distyksen rakentaa omalla kustan-
nuksellaan viemäriverkkoon menevä 
poistoputki kesän 2023 aikana, kulu-
erä on merkittävä.

SFC Kuninkaanlähde on ns. 
koiraystävällinen alue ja sen 
pohjalta meiltä on myös ky-
sytty miksi Kunkulla ei ole 
koirankakkapusseja tarjolla 
eikä niille varattuja palautus-
pisteitä.

Kotisivuillamme (sfcsatakunta.fi) 
sekä alueellamme olemme saa-
neet tiedusteluja ja kommentteja 
SFC Kuninkaanlähteen leirintään 
liittyvistä asioista kesän aikana.

On tullut kysymyksiä lämpimän 
veden riittävyydestä suurempien 
tapahtumien aikana tai silloin kun 
Kunkulla on paljon vieraita ja al-
lasalue on vilkkaassa käytössä.
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”S ieltä se paparazzi tulee”, niin 
tulee ja kuvat tallentuvat kame-
raan ja siirtyvät tarkan harkin-

nan sekä Suomen perustuslain 12 §:n 
sananvapauslain nojalla käyttöön.

Sananvapauteen sisältyy oikeus il-
maista, julkistaa ja vastaanottaa tietoja, 
mielipiteitä ja muita viestejä kenenkään 
ennakolta estämättä. Myös kuvausoi-
keus perustuu Suomen perustuslakiin. 
Julkisella paikalla saa yleensä aina ku-
vata, myös yksittäisiä henkilöitä, ellei 
kyseisen tilan haltija ole kieltänyt ku-
vaamista.

Itse olen pyrkinyt noudattamaan pe-
riaatetta ”Kysyvä ei tieltä eksy” – siis lu-
pa kuvan julkaisuun kysytään ja kerro-
taan missä yhteydessä sitä käytetään. 

SFC Kuninkaanlähde on kiinnostava 
ja innostava kuvauspaikka.

Kohteita vilistää erilaisilla kulkupe-
leillä edestakaisin, hymynaamoja riittää 
ja tilanteita syntyy.

Lapset ovat kiitollisia kuvattavia, ole-
mus on avoin ja tekeminen omaehtois-
ta sekä iloista, se laittaa kameran lau-
lamaan. Lasten ja nuorten kuvaaminen 
on vastuullista, usein ei lasten oma ku-

vauslupa ole riittävä eikä vanhempia 
aina ole lähettyvillä, juuri siksi laitan 
yleensä viestin lasten mukana kotivau-
nulle, että kuvattu on ja miten kuvaa 
käytetään sekä mistä kuvaajan löytää.

Valokuvien julkaiseminen on sitten 
toinen juttu.

Kaikki mikä on julkista, ei välttämät-
tä ole julkaistavissa. Kuvalla ei saa lou-
kata kenenkään henkilön yksityisyyttä 
eikä kuvaa saa julkaista, kohteen niin 
ilmoittaessa.

Leirintäalue katsotaan julkiseksi pai-
kaksi, jossa saa kuvata. Yleisesti otta-
en leirintäalueella otetun kuvan voi jul-
kaista, mikäli se ei loukkaa kuvattavaa 
eikä yksityisyyttä. On kuitenkin ns. koti-
rauha ja sen piiriin kuuluvat asiat, kuten 
vaunu tai asuntoauto sekä etuteltta ja 
lähipihapiiri. Laki kotirauhasta siis suo-
jaa kaikenlaista luvatonta kuvaamista 
matkailuajoneuvon tuntumassa, siis il-
man lupaa.

”Tämä leirintäalue on julkinen paik-
ka, jolla saa valokuvata. Alueella otettu-
ja kuvia voidaan julkaista yhdistyksen/
leirintäalueen kotisivuilla/nettisivuilla, 
facebook-sivuilla tai jaettavassa julkai-
sussa”, näin ilmoitetaan usein SFC-lei-
rintäalueiden ilmoitustauluilla tai muus-
sa infossa.

Valokuvaamien on kiinnostavaa ja 
hauskaa puuhaa, joskus kameraan tal-
lentuu mielenkiintoisia otoksia, jotka 
kuvaavat sataa sanaa paremmin asi-
aansa, niiden tulkinta ja käyttö eri ti-
lanteissa osuu usein naulan kantaan ja 
ilahduttaa sitten julkaisun lukijaa. Ja jos 
siltä näyttää, niin sitten on niin.

Ystävällisesti
Olli Jorva
Valokuvaaja

Valokuvaajan arkea

Pasi ja Ykä wappuna

    Painoton tila
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Menomix Oy
Kuriirintie 3, 28430 Pori
Puh. 050 337 6579
menomix.pori@gmail.com

www.mekonomen.fi

Mikäli asuntoautosi kaipaa tällä hetkellä akuuttia 
korjausta tai haluat vain viettää seuraavan lomasi 
huolettomasti matkustaen, haluamme että tiedät 
voivasi olla meihin yhteydessä.

Huollamme kaikki automerkit ja mallit 
autonvalmistajien huoltosuosituksia noudattaen. 
Meiltä löydät kaikki autoilijan huoltopalvelut saman 
katon alta, pyydä vain rohkeasti tarjous.

 

Tervetuloa palveltavaksi!

Mekonomen Autohuoltomme osoitteessa Kuriirintie 3, Pori 
on alueen harvoja korjaamoja, jonka nosturipaikat ja tilat
mahdollistavat myös asuntoautojen korjaamisen.

www.punamusta.com

HIILINEUTRAALI PAINOTUOTE ON 

KÄSINKOSKETELTAVA 
YMPÄRISTÖTEKO

Tarjoamme lähes kaikki mainospainotuotteet ja viestinnän materiaalit 
100 % hiilineutraalisti 
automaattisesti jokaiselle asiakkaallemme.

ClimateCalc CC-000084/FI
PunaMusta Magazine

H
IIL

IN
EU

TRAALI PAINOTUOTE
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Kuninkaanlähde

JÄMIKESKUS

 Kodikasta majoitusta
 Monipuoliset juhla- ja kokoustilat
 Tilava sauna ja ulkoporeallas
 Terassilla puistoshakki

 www.jamikeskus.fi    myynti@jamikeskus.fi
MYYNTI   +358 40 573 6120

söym atavrut atsiuM  
 nenimouh

soj ,aattua avrutikneh aj suarias avakaV PO .autuarav iov nihiin ,äätse iov ie äisimyäkniotsav nämäle akkiaV  
navakav nammivattak nemouS :iskavrut isetsiehäl aj nunis atsutuukav emlok äätläsis eS .äättälly ämäle  

 .neskutuukavikneh aj atlarav natiah nävysyp nesiamrutapat neskutuukav ,navrut neduarias
 

 iknehajsuariasavakav/fi.po :sutuukav iknaH

 .tavimiot tiknapsuuso äneheimaisa nedioj ,yO sutuukavikneH-PO aj yO sutuukaV alojhoP äätnöym neskutuukaV
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STARK Pori 
Murskatie 4, 28130 Pori. 

Avoinna ma-pe klo 7-19, la klo 9-15. 

REILUSTI
RAKENTAJAN

ASIALLA

WWW.STARK-SUOMI.FI

VERKKOKAUPPA PALVELEE 24/7

Tervetuloa Postelliin!

Meiltä saat:
- aamulla paistetut

pullat ja munkit
- muut suolaiset ja

makeat leivonnaiset
- ruokaisat salaatit ja maukkaat munakkaat
- tuoreet leivät, sämpylät ja pikkuleivät
- tilauksesta leivonnaisia arkeen ja juhlaan
- kylmät virvokkeet aurinkoterassilla,

myös A-oikeudet

Herkkuja hetkeen!

Keskuskatu 51, Kankaanpää
puh. 045 112 0211 | www.kahvilapostelli.fi

ark. klo 9-17

la klo 9-14

Tervetuloa Postelliin! 
Herkkuja hetkeen!

Tervetuloa Postelliin!

Meiltä saat:
- aamulla paistetut

pullat ja munkit
- muut suolaiset ja

makeat leivonnaiset
- ruokaisat salaatit ja maukkaat munakkaat
- tuoreet leivät, sämpylät ja pikkuleivät
- tilauksesta leivonnaisia arkeen ja juhlaan
- kylmät virvokkeet aurinkoterassilla,

myös A-oikeudet

Herkkuja hetkeen!

Keskuskatu 51, Kankaanpää
puh. 045 112 0211 | www.kahvilapostelli.fi

ark. klo 9-17

la klo 9-14Kesä- ja heinäkuussa myös su klo 12-16
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Caravan- ja kaasulaitehuolto  
Tarvikemyymälä

Sepänpellontie 23, 28430 Pori
Puh. 044 547 8711 Myynti 
Puh. 044 547 8715 Huolto 

info@skcaravan.fi 
www.s-kcaravan.fi

TEHTAANMYYMÄLÄ

Tehtaanmyymälä: Teollisuustie 4, Jämijärvi, p. 020 7580 403,  
auki: ma-pe 10–17 www.univisio.fi

Vuode- ja liinavaatteet edullisin 
tehtaanmyymälähinnoin.

Meiltä myös Deluxin sängyt 
sekä petauspatjat.
 TERVETULOA 
TUTUSTUMAAN VALIKOIMAAN!

Sillanpäänkatu 1, 38710 Kankaanpää
Puh. 02 578 3795   info@satamotors.com

www.satamotors.com

FISCHER  SÄHKÖPYÖRÄT
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Yhteistyökumppanit ovat tärkeitä ja kuuluvat menestyjien 
lähipiiriin, niinpä annammekin tällä kertaa sananvuoron 
Rauman suunnalle, Lappiin ja Kivikylän Kotipalvaamo Oy:n 
markkinointipäällikkö Tommi Vainiolle.

SFC Kuninkaanlähde kiittää Kivikylän Kotipalvaamo Oy:tä 
kirjoituksesta ja toivottaa yhteistyökumppanilleen Hyvää Joulua 
sekä menestyksekästä uutta vuotta 2023!

Yhteistyökumppanimme ajatuksia

K un Kivikylän Kotipalvaamon 
saunapalvi valittiin Suomen 
parhaaksi 1995, alkoi yrityksen 

tunnettuus lisääntyä. Lapin lähialueet 
otettiin nopeasti haltuun, mutta laajem-
mallekin teki mieli. Avuksi tulivat Kiviky-
län myyntiautot jo 1990-luvun lopulla.

- Liha-Lundenin ostopäällikkö eh-
dotti minulle messumatkaa Saksaan, ja 
minähän tartuin ideaan. Muut katselivat 
tuotantokoneita, mutta meillähän tehtiin 
kaikki käsin. Siksi minä ihastuin palvin 
myyntiautoon. Otin muutaman esitteen 
ja käytin lopun ajan messumatkasta sii-
hen, että sain käsityksen saksalaisen 
oluen perusluonteesta, muistelee Jari 
Laihonen sykäystä ensimmäisen myyn-
tiauton hankkimiseen.

Myyntiauto aloitti toiminnan -99 ja 
viitisentoista vuotta myöhemmin auto-
ja oli jo toistakymmentä kiertämässä 
toreja ja markkinoita eri puolilla Suo-
mea. Myyntivalikoima on kasvanut au-
toissa koko ajan. Nykyisin esimerkiksi 
kinkkuja myydään asiakkaille suoraan 
autosta. Hyvälläkin tuotteella on pitkä 
matka ennen kaupan hyllylle pääsemis-
tä. Kivikylä valitsi vuosituhannen vaih-
tuessa myyntiautot tunnetuksi tekemi-
sen välineeksi. Ensin otettiin haltuun 
lähialueet Satakunta ja Vakka-Suomi, 
sitten Hämeeseen ja Pirkanmaalle.

Kivikylän väreissä kulkevat myyn-
tiautot ovat tulleet tutuiksi myös kara-
vaanarien suosimilla camping-alueilla. 
Pohjois-Satakunnassa liikkuva Risto 
Latvala on ottanut tavaksi kiertää Ikaa-
lisiin mennessään keskiviikkoisin myös 
Kuninkaanlähteellä camping-alueella. 
Syksyn tultua käynnit vähenevät, eikä 
iltojen pimetessä paikalle enää kannata 
mennä. Kesäaikana myyntiauto kuiten-
kin pysähtyy iltapäivän alussa tunniksi 
paikalle.

- Minulla on mökki Karviassa, joten 
esimerkiksi juhannuksena saatan käy-
dä paikalla kahtenakin päivänä. Pari 

tuntia olin viime kesänäkin kahtena ju-
hannuspäivänä paikalla ja koko ajan oli 
asiakkaita. Toinen paikkani on ns. salai-
nen karavaanaripaikka Salossa. Siellä 
käyn lauantaisin. Ahkerimmin käyn siel-
läkin kesällä, syksyisin on hiljaisempaa, 
kertoo Risto Latvala.

Harri Uusi-Marttilalle tutuksi on tul-
lut reilun kymmenen vuoden aikana en-
nen kaikkea Kokemäen Pitkäjärvi, jon-
ne hän poikkeaa talvikautta lukuunotta-
matta lauantaisin Forssasta tullessaan.

- Pitkis on sopivasti matkan varrella, 
kun kotiutuu Forssasta. Kovasti kara-
vaanarit osaavat odottaa, että paikalle 
saavun, siksi hyvin kauppa siellä käy. 
Vakituisesti vaunuaan Pitkäjärvellä pi-
tävät osaavat jo odottaa myyntiauton 
tuloa, liikkuville karavaanareille tuloni 
on iloinen yllätys. He kiittelevät auliis-
ti paikalle tulevasta palvelusta, kertoo 
Harri Uusi-Marttila.

Kauempaa tuleville vaunumatkaajil-
le Kivikylän värit tulevat tutuiksi myynti-
auton kyljestä. Jos tuotteet miellyttävät, 
voi niitä sitten alkaa kysellä myös oman 

kotiseudun kaupoista. Näin Harrin mu-
kaan markkinointi usein toimii.

- Myyntiautojen merkitys Kivikylän 
markkinoinnissa ja tunnetuksi tekemi-
sessä on ollut merkittävä. Tie kaupan 
hyllylle on ollut varsinkin aikaisempi-
na vuosina varsin kivinen. Tuotteet on 
tehty tunnetuksi autojen kautta ja sitten 
ovat kauppiaatkin kiinnostuneet, selvit-
tää Uusi-Marttila.

Camping-alueet sopivat myyntiau-
toille Uusi-Marttilan mielestä hyvin. 
Niinpä Kivikylässä lastaavat kymmen-
kunta autoa kiertävät lähialueen vaunu-
alueita ahkerasti. Periaate on se, että 
autot poikkeavat normaalien reittien-
sä varrelle osuvissa paikoissa yleensä 
kerran viikossa. Esimerkiksi Kokemä-
ellä auto käy myöhäiseen syksyyn asti 
ja välillä talvellakin, jos kutsu käy vaik-
kapa johonkin erilliseen tapahtumaan. 
Pitkäjärven lisäksi käydään esimerkik-
si Säkylän Pyhäjärven rannoilla olevil-
la vaunupaikoilla. Satakunnan ja osin 
Varsinais-Suomenkin puolella Kivikylän 
värit ovat tuttuja karavaanareille.  

Kivikylän myyntiautot tuttuja karavaanareille

Toriautot tankkaavat itsensä täytteen herkkuja Rauman Lapin ja Huittisten Hullulenkki tehtaan- 
myymälöistä. Näihin idyllisen eksoottisiin lihakauppoihin kannattaa ajella vähän kauempaakin.
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• Omakotitalojen ja kiinteistöjen  
jätehuolto

• Jätesäiliöt, vaihtolava, jätekontit,  
molokkien tyhjennykset

• Viemärikaivojen tyhjennykset
• Viemärien avaukset ja huuhtelut  

painehuuhteluautolla
• Nosturi- ja kurottajapalvelu
• Kuivaimuri
• Jäteastioiden myynti

Tehokkuudestaan tunnettua 
jätehuoltoa Kankaanpäässä

Kankaanpään  
Jätehuolto Jussila Oy

02 572 1791
0400 596 178
0500 788 867

Jussi Hautaniemi Oy  
Venesjärventie 3  Kankaanpää

www.rckankaanpaa.fi  ma-pe 8-17, la 9-13
puh. 02 569 066  040 553 1622

Kysy myös majoitusta Leviltä!

www.lvi-halli.net

Piharakentaminen, kivityöt, nurmikot, salaojat 
050 541 1578, puusaolli@hotmail.com, Forssa

OLDEMAR OYOLDEMAR OY
Maanrakennus- ja maansiirtotyöt

Tervetuloa Kuninkaanlähteelle 
www.sfcsatakunta.fi/kalenteri.html

Facebook: @SFCKuninkaanlahde
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Johannes Virolainen oli viisas mies, 
niin viisas, että masinoimansa slo-
gan elää ja voi hyvin kansan suus-
sa ja miksei herrojenkin (kun tarvet-
ta on).

No, kansan käsi on karttuisa, ku-
ten myös sloganissa sanotaan, niin 
nytkin. Nuorten Nurkkaan oli ahtau-
tunut reipas 60 jäsentä ratkomaan 
asioista ja valitsemaan topakalle yh-
distyksellemme toimihenkilöitä.

Kunkku Ukko on mielissään valin-
noista, jos mielipide sallitaan ja sal-
litaanhan se, onhan KU kysynyt en-
nakkoon luvan Akaltaan.

Niin, pienemmät valinnat sujuivat 
ja äänestysliput suhisivat, uutta ver-
ta tuli hallitukseen ja vanhaa pois-
tui.  Joku heistä katseli varpaitaan 
äänestystulosten napsahdellessa 
kohdilleen, totesi asioiden sujuneen 
hallitusti ja toiveiden mukaisesti, 
kaikkien.

Se suurempi valinta vaati ilmei-
sesti kyökin puolella hieman säätöä, 

mutta lopputulos oli odotetun tasoinen 
ja luotettava, varsin ammattitaitoinen 
sanoisin!

Raikkaita uusia jäseniä tuli, Äijäase-
malla voidaan olla huoletta, sen verran 
rautaista porukkaa uuteen hallitukseen 
tuli, tuli ääniharava, toinen vastaavatar 
uusi paikkansa ja sähköistä tekniikan 
osaamista tulla tupsahti, myös raken-
nustekniikan sekä lisää naisenergiaa 
saimme mukaan.  

Kuten Kunkku Ukko toukokuun leh-
dessä kirjoitti, Äijäaseman väki on vii-
sasta väkeä. Ja aikaansaapaa, kokouk-
seen lähetetty kirje poiki uusia ajatuksia 
aukiolosta ja toimi lähettäjäporukkansa 
haluamalla tavalla, kirje otti vastuun tal-
viaukiolosta ja kulujen hallinnasta.

Syyskokouksen puheenjohtaja te-
ki jäsenistön tahdon mukaisesti ja nui-
ji päätöksen voimaan ja toimimaan, 
”Kansa on puhunut ja pulinat pois!”.

Kunkku Ukko kantaa huolta kruununja-
lokivestämme, altaasta.

Tai eipä niinkään tuosta turkoo-
sista laatikosta kanna, kantaa huolta 
sähköstä, jolla kruununjalokiveäm-
me lämmitetään.

Onko niin, että päävahvuutemme 
ja ehdoton valttiässämme on muo-
dostumassa meidän heikoimmaksi 
lenkiksemme tässä globaalissa myl-
lerryksessä?

Sitä kannattaa miettiä muiden 
murheiden ohessa.

Mutta kaikesta huolimatta Kunkku 
Ukko, Akka ja Äijäaseman väki toi-
vottavat kaikille hyvää joulunaikaa 
ja parempaa sekä rauhallista uutta 
vuotta 2023.

Kunkku Ukko
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